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Referat af bestyrelsesmøde for Riberhus Privatskole 

Mødet holdes i mødelokalet 
tirsdag den 2. april 2024 kl. 18.00-20.00 

 

Punkt Formål Indhold Ansvarlig 

1. Valg af mødeleder   

 

Karsten Høy 

2. Fremmødte: 

 

 Indkaldte: Karsten Høy, Kasper de 

Place, Jannie Aarhus, Jannie 

Frandsen, Gitte Petersen, Tanja Kjær, 

Malene Vestermark, Stine Nikolajsen, 

Anders Hostrup, Laurids Schmidt, 

Berit Rogarth Lassen, Janne 

Puggaard, Gitte Quitzau 

Gæster under punkt 3: Bo Tølle og 

Lean Ravnkilde. 

Gæst under punkt 7: Alex Thomsen 

BDO 

 

Jannie Frandsen mødte ind til punkt 5. 

Afbud: Stine Nikolajsen, Kasper de 

Place og Janne Puggaard 

Gitte Quitzau 

3. Skiklub fremtid At videregive tanker og 

idéer om fremtidige 

skiture 

De to forældrerepræsentanter 

fremlægger deres tanker og idéer for 

fremtidig skitur på skolen. 

Bestyrelsen giver tilbagemelding efter 

bestyrelsesmødet i maj. 

Bo Tølle/Lean 

Ravnkilde 

 

4. Godkendelse af 

referat 

 Det seneste referat godkendes og 

underskrives (marts)  

Karsten Høy 

5. Skolens økonomi At videregive vigtig 

information 

Gennemgang af årsregnskab 2023 

Som viser flg. resultater i tkr: 

Resultat 878 

Aktiver 33.451 

Egenkapital 16.916 

Alex 

Thomsen, 

BDO 

6. Nyt fra 

skoleledelsen 

At videregive vigtig 

information fra 

skolelederen.  

• Elevtal 333, inkl. førskole 

SFO 120 + 20 førskole 

 

• På grundlag af tilbagemeldinger 

fra forældre angående skolestart 

2025 starter vi kun en 0. klasse 

august 2025, dvs. vi går fra 

nuværende 17 til 16 klasser 

• Undervisningsmiljøvurdering er 

lavet færdig. Resultaterne er delt 

med ansatte. Ledelsen følger op 

med plan over eventuelle tiltag. 

• Ny aftale med Sport Direct i 

Esbjerg lavet. 

De vil også gerne samarbejde ift. 

Frøsløbet & t-shirts. 

• Fagfordeling og planlægning af 

kommende skoleår i fuld gang. 

Lejrskoler booket, nogle flyttet 

både i kalender og destination. 

Gitte Quitzau 

Janne 

Puggaard 

Berit Rogarth 

Lassen 
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• LUS samtaler er afholdt. 

Overvejende positive 

tilbagemeldinger. 

Der er tilbagemeldinger angående 

løn, som Gitte Quitzau har vendt 

med formanden til sin LUS. 

 

Gitte Quitzau har været i kontakt 

med DP. Berit Rogarth Lassens 

kontrakt skal laves om, da hun har 

opgaver i skoledelen, og derfor 

skal have en 

kombinationsansættelse. 

• Nyt folkeskoleudspil, kortere 

dage, flere to-lærere, nye prøver. 

Ledelsen følger naturligvis 

udspillet tæt. 

• Susanne Hansen genvalgt som 

AMR for en to-årig periode. 

 

7. Nyt fra formanden At videregive vigtig 

information fra 

formanden.  

 

Skelpæle sat op på grunden på 

Sorsigvej. Tinglysning næsten på 

plads. 

M.h.t. grunden på Sportsvej er der 

taget kontakt til ejendomsmægler. 

Karsten Høy 

8. Frøs/Tulipanløb At sikre at alt er klar og 

på plads til løbet 2024 

Gitte Petersen kontakter André 

Rosendahl. 

 

Karsten Høy 

9. Evaluering 

skoleparathedsindsats 

At informere om status 

på 

skoleparathedsindsatse

n 

Evalueringen er meget positiv.  

Vi fortsætter med indsatsen. 

Gitte Quitzau/ 

Berit Rogarth 

Lassen 

10. Nyt fra ansatte At bestyrelsen 

orienteres om, hvordan 

de ansatte oplever 

hverdagen på skolen 

 

Intet nyt. 

 

 

 

Førskole startet.  

Ny pædagog kommet godt i gang. 

Laurids 

Schmidt 

Gitte Quitzau 

Berit Rogarth 

Lassen 

11. Nyt fra 

Støtteforeningen 

 Fællesspisning i marts aflyst for første 

gang. 

Næste fællesspisning september 2024. 

Jannie Aarhus melder sig ud af 

støtteforeningen. 

Jannie 

Frandsen 

12. Evt. 

 

  

Punkter til kommende møde: 

Strategi fremadrettet, også økonomisk. 

På første møde i maj; skitur. 

Alle 

13. Bestyrelsen/ 

bestyrelse internt 

 

  Karsten Høy 

 

Tak for et godt møde. 

 


